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Revision Made
所作修改

Page Number
頁次

Revision Made
所作修改

1 August 2018
2018年8月1日

AL39
Rectifi ed some of the information in Legend of Terms and Abbreviations used on Floor Plans. 
修正樓面平面圖中所使用名詞及簡稱之圖的例部分資料。

AP1, AP4 - AP5 & AP8
Revised some information of Summary of Deed of Mutual Covenant of the Phase.
更新期數中公契的摘要的部分資料。

AT1 - AT7
Revised some information of Cross-section Plan of Building in the Phase.
更新期數中建築物的橫截面圖的部分資料。

AX56 & AX60
Rectifi ed some of the information in fi ttings, fi nishes and appliances.
修正裝置、裝修物料及設備的部分資料。

BG2 & BG4
Updated Environment Assessment of the Building.
更新建築物的環境評估。

30 October 2018
2018年10月30日

AD
Updated the English name of one of the fi rm of solicitors acting for the owner. 
更新其中一間代表擁有人行事的律師事務所的英文名稱。

AG
Revised a typo in English.
修訂英文版本的錯字。

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AK1
Updated the estimated date of completion of the buildings and facilities.
更新建築物及設施的預計落成日期。

AX2, AX3, AX5, AX6, 
AX19, AX30, AX35, 

AX40, AX44 & AX83

Revised some of the information in fi ttings, fi nishes and appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。

BG1 - BG4
Moved “Environment Assessment of the Building” from Page BG2 to Page BG1.
移前「建築物的環境評估」由BG4頁至BG3頁。

30 January 2019
2019年1月30日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AK1
Updated the estimated date of completion of the buildings and facilities.
更新建築物及設施的預計落成日期。




